

REFERAT BESTYRELSESMØDE	
Dato: 6. oktober 2025 Tid: 18.30-21.00 Sted: Station 5762	Deltagere: Kristian A, Jens, Michael, Thilde, Bo, Kristian M Gæster: Lene, Steen Afbud: Nikolai, Thomas, Christopher Mødeleder: Kristian M Referent: Thilde og Kristian M Forplejning: Lene
Dagsorden bestyrelsesmøde	
1.0	Foreningsbaserede punkter: - Medlemmer (Thomas). 98 medlemmer og 93 årskort - Kommunikation (Thilde): Nyhedsbrev for November og December: ■ Næste er planlagt med deadline d. 19. Oktober, udkommer ca. d. 24. Oktober. Eller et nyhedsbrev i slut november i stedet for? Beslutning: Vi udsætter nyhedsbrev til midt november Indhold: - Julefrokost; dato (se pkt 5) - - Design manual/PR: Thilde har nu fået en gratis licens til design programmet CANVA. Hun kan give op til 50 medlemmer af organisationen gratis adgang, så man kan designe ting til Forum.. Skriv til Thilde hvis I vil have en licens til programmet. - Økonomi (Thomas)

	Status fra Thomas blev kort drøftet på mødet. Se materiale i dagsordenen og bilag. 4. Spørgeskema til medlemmer af F5762 jf. henvendelse fra SDU (bilag) Bestyrelsen ønsker ikke at udlevere mailliste til SDU. I stedet tilbydes SDU at vi kan udsende en separat mail til alle medlemmer med opfordring til at deltage i undersøgelsen ved at klikke videre på link. Kristian M vender tilbage til SDU 5. Forslag/ overvejelser om F5762 skal indgå i tryghedsskabende lokale aktiviteter fx forberedelser til længerevarende strømsvigt, manglende vandforsyning m.m. (henvendelse fra Fjellebroen) a. Kan være et emne vi løfter i foråret 2026, evt. i samarbejde med Tyge Mortensen fra Rudme. Kan evt. arrangeres som et debatarangement i regi af Aftenskolen. b. Relevante aktører kunne være Civilforsvaret/ Beredskab, erhvervsliv, svb kommune, c. Vi nævner det for svb kommune på netværksmødet torsdag d. 9. d. Kan nævnes i næste nyhedsbrev; er der nogen der brænder for det og at stå for at lave møder mm.?(tovholdere) 6. Opfølgning fra Visionsmøde i august - drøftelse af prioriteringer (bilag) a. Tilføjelse til Station 5762: Inden for 5 års periode: Store renoveringsprojekter inkl. vinduesrenovering tilføjes. 7. Stillingtagen til anmodning om støttetilkendegivelse til “festival for landsbyliv”. Henvendelse fra Simon Post, Ulbølle “AUTO” (Bilag udsendt lørdag) a. Bestyrelsen vil gerne give støtteerklæring 8. Opfølgning på kontakt til Jonathan i Svendborg Kommune vedr. kursus i iværksætteri og evt væksthushus for nye Start Ups i Stationen v. Michael ● d. 29. Okt. 16-18: Laver møde for alle erhvervsdrivende i 5762 ● 18.-19. Sept. 2026; Ny festival i støbeskeen for iværksætteri på Sydfyn af SVB kommune. For-events i forår 26’ i lokalområderne
2.0	Nyt fra Svendborg Kommune/ Plan- og Lokalsamfundsudvalget ● Netværksmøde for Lokalsamfund d. 9. oktober - Demokratisk værtsskab) Kristian M., Jens, Michael og Thilde tager med ● Opfølgning på henvendelse fra lokalsamfund til kommunalbestyrelsen vedr. stier i det åbne land og adgang til naturen v. Kristian ○ Bliver nu lagt ind i planudvalgets diskussioner i kommunalbestyrelsen

	Geopark opfølgning Kristian M. har haft samtaler m. Geopark ang. at være partner - dette kræver mere fokus på bæredygtighed som et fokusområde (klimatisk og social bæredygtighed). Samtalerne fortsætter.
3.0	Borgermøder og borgerbudget - Vælgermøde d. 6. november i Vester Skerninge Forsamlingshus - - Status for planlægningen v. Jens, Thilde, Michael og Kristian - Annonce i DLA udkommer i morgen. - Invitation skal sendes til partiforeningerne asap (alle partier og lister) - de skal melde sig. Jens mfl. laver tekst. - Forsamlingshuset er booket og betalt - Forplejning; Lene og Thilde - Praktiske grise; opstilling mm.: Thilde, Jens, Lene, Kristian M, Michael G. (Tina og Dorthe?). - Mødeledere er Michael Marcher og Birte Fahnøe Lund - Politikerne skal selv lave en A2 plakat og printe den ud (med de 3 vigtigste prioriteter) og medbringe - Tapas til max 100 PR: - Annoncen skal sendes ud til alle lokalråd (Kristian har mail adresser) - Annoncen skal sendes ud i alle kanaler inkl SOME - Skal også laves til plakater - på bibliotekerne i andre lokalområder (kan lægges i biblio) - Lærerskolen,
4.0	Aftenskolen Status ved Steen, herunder de to kommende foredrag- og debاتمøder: - Elektronisk klaver til musikundervisning; Nyt indkøbes - Donation til Forum 5762 el. til Folkeakademiet er undervejs. Der afholdes møde. - Der etableres nye værkstedsfaciliteter på Filippahuset, som blandt andet skal bruges af Kreativ Håndværk - Sydfyn Husflid. Forum rækker ud. Jens og Thilde - Foredrag med Johannes Nørregaard Frandsen (23.10). - Thilde laver plakat + opslag til SOME (Bo hænger op) - Kristian deler med alle lokalråd på mail

	- Hvem skal prikkes? - Praktisk: Steen følger op med Lene ang. det praktiske - Daghøjskolen går snart i luften med en ny række arrangementer i vinter - Orientering; Steen sidder i hovedbestyrelsen for DOF. Som lokalråd er vi medlemmer af DOF. Emner der debatteres der er; Grøn omstilling. der er adgang til ressourcer i DOF regi til fx efteruddannelse af instruktører mm. -
5.0	Station 5762 1. Status på aktiviteter i Stationen v. Lene ○ Julefrokost og bestyrelsesmøde d. 1. december; ○ Alle frivillige inviteres via nyhedsbrevet - kommer ud medie November ○ Lene bestiller maden - Rengøring: - Inna er godt i gang. - Priser: Udvalg der gennemgår priserne (Kristian A., Lene, Bo) og laver oplæg til et oplæg til nye priser for 2026 - Præsenterer på første bestyrelsesmøde i 2026 2. Opfølgning på arbejdsdag: Der er lavet en ‘opgaveliste’ med nye identificerede vedligeholdelses-opgaver (to do liste). Thilde har skrevet dem i et dok som kan hænges op på værktøjsskab i depotet. Lene hænger op. Kan ses her: https://docs.google.com/document/d/1doj4t5awsUFlhcEPk68FfLdrGc1q-YST/edit?usp=drive_link&oid=108135317493055533860&rtpof=true&sd=true 2. Brugergruppemøde med brugere af Stationen skal planlægges - dato i start November: 11. November kl. 17-18 (Lene, Jens og Thilde) 3. Der er jubilæum i lokalhistorisk arkiv d. 1. November i hele huset. De får en gave af Forum 5762 4. Transformation af stationens fysiske rammer v. Jens og Kristian A ○ Der sættes nye vinduer i makerspace snarest v. tømrer. ○ vi snakker om udvidelse m. andre muligheder i forår 2026 ○ Loft; renovering i mellemrum og multisal 5. Værksteder og status på Makerspace

	6. Fundraising v. Kristian M m.fl. Deltagelse i Fundraiser Dag d. 2. oktober i Ringe - ideer med hjem? • Entreprenørskab i Station 5762 (se punkt 8 under Forum) • Festival maj 2026 (Nordea puljen 'Liv i det lokale') - skal søges • Vi synger sammen (Nordea)
6.0	Evt. Michael: Tilflyttere - Har undersøgt hvordan Kværndrups tilflytter-velkomst hilsen fungerer. - Har deltaget i møde med tilflyttere på vsk biblioteket for nye børnefamilier i kommunen, - Debat-arrangement; Hvordan tager vi imod nye tilflyttere i 5762? - Vi sætter det på det næste bestyrelsesmøde som et punkt og en indsats for 2026. Polymeren/ Tingcentralen i Årslev - evt. datoer/ dage for studietur

--	--